



Bräcke Ishockeyklubb (893202–7769) - Styrelsemöte 22 oktober 2024 17:00

Styrelse	Namn	Funktion
x	Nathalie Owén	Ordförande
x	Petter Jönsson	Sekreterare
x	Yvonne Holmberg	Kassör
x	Marlene Zetterberg	Ledamot
x	Jeanette Laestander	Ledamot
x	Mattias Burkhard	Ledamot
	Tobias Molin	Ledamot
x	Linnea Burkhard	Ledamot

§ 1 MÖTET ÖPPNAS

Nathalie Owen väljs till ordförande för mötet och hälsar alla välkomna.

§ 2 VAL AV SEKRETERARE OCH JUSTERARE FÖR MÖTET

Styrelsen utser Linnea Burkhard som justerare för mötes, Petter Jönsson väljs som mötessekreterare.

§ 3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Genomgång av föregående protokoll.

§ 4 EKONOMI

Ekonomi är fortsatt god.

§5 U-LAG

- **Små målburar**

Inför nästa säsong så behöver vi införskaffa små målburar. Är det föreningen som behöver köpa in dessa eller står kommunen för detta? Läs mer om nya reglerna på länken nedan:

<https://brnw.ch/21wNALB>

Det blir föreningen som får stå för målburarna. Detta behöver läggas in i budgeten till nästa år. RFSISU tar på sig att kolla upp om det finns stöd att få för detta.

- **Målvaksansvarig i föreningen**

Inför kommande säsong så krävs det att föreningen har en målvaksansvarig i föreningen. Christian Renstorp kan eventuellt ställa upp.

- **Hockeyskola**

Hockeyskolan startade måndag 21 oktober. Det var ungefär 10-15 barn med.

§ 6 KONSTÅKNING

- **Inköp av matchställ**

Konståkningen önskar köpa in 6 uppsättningar "matchställ"- alltså tävlingskläder. Kostnaden för detta beräknas till ungefär 3000 kr.

Styrelsens beslutar om att konståkningen får köpa in tävlingskläder till en kostnad av max 3000kr.

- **Övrig information från konståkningen**

Tävlingar på ingång. Dock har inte tränarna hunnit bedriva den träning som de önskar då det varit lite ledare. Eventuellt kommer de inte åka på första tävlingen då åkarnas program inte är klara. Två stycken kan eventuellt vara med och tävla, annars finns det en kommande tävling två veckor efteråt.

Janous från Castor har blivit utbildningsledare.

De har även testslipat konståkningskridskor. Det var dock inte helt enkelt, det krävs att vi får en ordentlig utbildning på slipmaskinen.

§ 7 A-LAG / REC / VETERAN

- **REC-lag har startat**

Just nu finns en stående tid på tisdagskvällar. Dock verkar det inte riktigt dragit igång än. Daniel Tingsborg ska vara ansvarig.

§ 6 ÖVRIGT

- **Skridskoslip**

Utbildning, vem slipar, kan och får Moutaz slipa åt föreningen?

Utbildning är förhoppningsvis på gång. Tobias får kolla upp igen när det går att få hit en utbildare eller åka på en utbildning. Kolla även så att konståkningsdelen ingår i utbildningen.

Mattias kallar till ett möte med alla materialansvariga för att ta upp frågan om slipning.

- **Fotografering**

Expressfoto har hört av sig och undrar om vi vill beställa fotografering. Bilderna förra säsongen var under all kritik. Kan vi ordna bilder på annat sätt? Eventuellt kan Jeanette ta ha samma upplägg som expressfoto, där själva fotograferingen är kostnadsfri, men kostnad tillkommer om spelare vill köpa bilder. Förening får bilderna att använda på t.ex. hemsida kostnadsfritt.

Styrelsen beslutar att tacka nej till expressfotos erbjudande om fotografering. Jeanette lämnar rummet och övriga styrelsen röstar ja till att Jeanette istället tar bilderna.

- **Bingoalliansen**

Vi behöver 2-4 personer som vill vara med i Bingoalliansen styrelse. Har vi 4 personer så kan dessa dela på de onsdagar som är under sommaren. Minst två personer ska vara på plats varje bingodag.

Mötet som Bingoalliansen skulle ha ställdes in då det inte vill ha möte om inte alla föreningar

har 2 representanter. Vi får arbeta vidare med att hitta representanter. 15:e november behöver vi komma in med representanter ifrån Bräcke IK.

- **Laget som kommunikationsplattform**

Alla lag och grupperingar ska använda laget som den primära kommunikationsplattformen.

Påminna alla lag som att laget.se ska användas som kommunikationsplattform. Även för ledargruppen. Kolla så att alla aktiviteter ligger i laget och att träningarna närvarorapporteras.

- **Utrustning till sekretariat samt nätverk**

Bärbar dator behöver införskaffas till sekretariatet inför nästa säsong 2025/2026, då U13 ska live-rapportera alla matcher i TSM/OVR. Det behövs även en skrivare, så att det går att skriva ut matchprotokoll (dessa ska skrivas ut innan matchen börjar).

Förslag om att dator och skrivare kan ha en hemmaplats i ledarrummet. Vi behöver även se över ljudet i sekretariatet så att det går att höra vad speaker säger, då alla matcher i U13 ska ha speaker och musik.

Nätverket i ishallen behöver också förbättras, det behövs möjligheter att koppla upp dator på nätverket både i ledarrum och sekretariat (trådat eller trådlöst).

Mest som information för kommande år.

- **Skridskodisko**

Björn har en kompis som kan tänka sig att komma och sätta upp ljus mot ersättning av resa. Han vill även sätta upp en skylt under diskot.

- **Backrummet**

Det försvinner saker ur backrummet. Vi behöver se till att det är låst hela tiden, även när vi är på plats. Samma sak gäller för utlåningsförrådet.

- **RF-SISU på besök**

Stor ledarkonferens (Ledarforum) på Frösö Park i november. Helt kostnadsfri. Pär Styf kommer att vara med på den.

Föreläsning och diskussion imorgon (23 oktober 2024 18:00-21:00) med P-G Fahlström. Teamsföreläsning och panelsamtal.

RF-SISU har tagit fram material för att stötta föreningar med de situationer som kan uppkomma bland barn och föräldrar. T.ex. olika familjesituationer som pengar, uppväxtförhållanden osv. Jobbar vi som förening med detta kan vi få stimulansmedel till föreningen som vi kan använda till det vi vill. Totalt 10.000kr om vi gör det i tre olika grupperingar, t.ex. styrelsen, spelare, föräldrar eller liknande. RF-SISU kan komma ut och hjälpa till eller förmedla material till oss. Allt bygger på en film som det ska arbetas runtomkring.

RFSISU har ett initiativ som kallas Idrotts och samhällsbyggarfonden. De ser att det finns ett problem med idrottsanläggningar som drivs av kommuner där befintliga anläggningar och idrottsanläggningar ej underhålls på ett korrekt sätt.

Det finns ismaskinsutbildningar som vi skulle behöva skicka ledare till.

Budget

Hur ska vi jobba med budgetarbetet för kommande år? SISU förklarar lite hur vissa andra föreningar har jobbat med sektioner och olika budgetar.

§ 8 MÖTET AVSLUTAS

.....

Mötesordförande
Nathalie Owen

.....

Sekreterare
Petter Jönsson

.....

Justerare Linnea Burkhard

